
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 7 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 16  жовтня  2018 року                                                                     м.Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                              10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь 7  депутатів:  Котвицький С.В., Голік Т.І.,   

Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.   

 

Відсутні – 4: Медведюк О.В.,  Мусійчук Р.М., Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.   

 

На початку засідання зареєструвалися 6 депутатів: Котвицький С.В., 

Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.   

      У процесі роботи комісії на засідання прибув ще один депутат 

районної ради, член постійної комісії:  Дєньга В.А.    

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій С. Г. – голова районної ради 

2. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації 

3. Стах В.М. – заступник голови районної ради 

4. Козарчук М. П.  – заступник голови райдержадміністрації  

5. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради 

6. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів РДА 

7. Вакулюк Л.І. – начальник управління праці та соціального захисту 

населення РДА 

8. Дмитрієва Р.М. – в.о. начальника відділу освіти РДА 

9. Зіновчук І. М. - начальник відділу економічного розвитку і торгівлі 

райдержадміністрації  

10. Менська І. В. – головний спеціаліст сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту райдержадміністрації 

11. Котвицька Т.О. – державний реєстратор відділу державної реєстрації 

РДА 

12. Собко Т. Д. – головний лікар комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» районної ради 

13. Горбенко Г.В. – головний лікар комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

14. Загладько Л. Д. – головний бухгалтер комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» районної ради 

15. Гонгало А.В. - директор комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа»  



16. Михніцький В. П.- директор комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Високопічська школа 

мистецтв»  

17. Погоруй В. О. - директор Сінгурівського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату Житомирського району  

18. Юрчук С. Є. – директор КП «Архітектура» Житомирської районної ради 

19. Палій І.А. – начальник «Центрк надання адміністративних послуг» 

райдержадміністрації 

20. Стретович Н.В. – директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» районної ради 

21. Ступін В. А. – директор комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради. 

22. Тишкевич І. П. – головний спеціаліст відділу житлово – комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації 

23. Федоренко В.В. – представник Житомирського військового інституту 

ім.С.П. Корольова 

24. Депутати районної ради: Уницький С.О. 

25. Працівники виконавчого апарату районної ради 

26. Представники засобів масової інформації. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

     Результати голосування: 

«За» -  6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  

Журавель Г.М., Шахова О.П.  )  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, звернувся до 

депутатів дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та 

«Про місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий 

конфлікт інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку 

денного.  

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії: 

1.  Про звіт директора комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» Житомирської 

районної ради Гонгало А.В.  

Інформує: Гонгало Антоніна Владиславівна - директор комунального закладу 

«Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад 

«Сінгурівська музична школа» Житомирської районної ради 

 



2. Про звіт директора комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Високопічська школа мистецтв» 

Житомирської районної ради Михніцького В.П. 

Інформує: Михніцький В’ячеслав Петрович- директор комунального закладу 

«Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад 

«Високопічська школа мистецтв» Житомирської районної ради 

 

3. Про звіт директора Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого 

комбінату Житомирського району Житомирської області Погоруя В.О. 

Інформує: Погоруй Володимир Олександрович - директор Сінгурівського 

міжшкільного навчально-виробничого комбінату Житомирського 

району Житомирської області 

 

4. Про звіт начальника відділу економічного розвитку і торгівлі 

Житомирської райдержадміністрації Зіновчук І.М. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

5. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -2020 роки. 

Інформує: Козарчук Микола Петрович  – заступник голови 

райдержадміністрації  

 

7. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури та 

спорту на 2017 - 2021 роки. 

 Інформує: Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

 

8. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного 

відділу виконавчого апарату районної ради 

 

9. Щодо вимоги Рижкова П.Д. про відмову від Договору купівлі-продажу та 

повернення коштів. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

10. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік.  



Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації  

 

11. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів райдержадміністрації  

 

12. Про затвердження передавального акту Комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

 

13. Про вилучення та  закріплення майна на праві оперативного управління. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

14.  Про вилучення майна з оперативного управління та балансу комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

15. Про закріплення майна на праві оперативного управління за 

Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

16.  Про закріплення нерухомого майна на праві оперативного управління за 

Комунальним підприємством «Центральна районна аптека №118» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

17. Про надання погодження на поліпшення орендованого приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 



18.  Про надання погодження Ковальській О.А. на поліпшення орендованого 

приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

      20. Про надання дозволу на списання майна (стоматологічного крісла). 

Інформує: Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер комунальної 

установи «Територіальне стоматологічне об’єднання» районної 

ради 

 

      21. Про передачу індивідуально визначеного майна до комунальної 

власності Станишівської сільської ради ОТГ. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» районної ради 

 

22. Про безоплатну передачу хліва до комунальної власності Руднє-

Городищенської сільської ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» районної ради 

 

23. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради. 

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального 

підприємства «Архітектура» районної ради 

 

 

24. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Стретович Наталія Василівна – директор комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради 

 

 

25. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного 

відділу виконавчого апарату районної ради 

 

26. Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання постійної 

комісії за основу.   

Результати голосування: 

 «За» -  6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  

Журавель Г.М., Шахова О.П.)   



«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного постійної комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

     Ознайомив присутніх із переліком додаткових питань, що пропонуються до 

розгляду на комісії: 

1. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  військовим 

частинам  на 2017 - 2018 роки  

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавого апарату районної ради 

 

2. Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам'яті 

загиблих на 2016-2018 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

3.  Про внесення змін до структури та чисельності комунальної установи 

«Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна 

школа» Житомирської районної ради. 

 

4. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово - 

комунального господарства та благоустрою населених пунктів 

Житомирського району на 2018 – 2020 роки. 

Інформує: Тишкевич Інна Петрівна – головний спеціаліст відділу 

житлово – комунального господарства та цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

 

5.  Про внесення змін до Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

6. Про надання згоди на безоплатне  прийняття індивідуально 

визначеного рухомого майна до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ Житомирського району 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст 

з питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 
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http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf


7. Про звернення до Верховної Ради України, Міністерства  фінансів  

України щодо вирішення питання зарахування до Житомирського районного 

бюджету плати  за адміністративні послуги, надані Житомирським районним 

відділом УДМС України в Житомирській області.  

Інформує:  Палій Ігор Анатолійович- начальник Центру надання 

адміністративних послуг райдержадміністрації                                                                              

 

8. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив про те, що 

до нього звернулися представники військового інституту  з проханням змінити 

черговість розгляду питань порядку деного, розглянувши першим питанням 

«Про надання погодження на поліпшення орендованого приміщення». 

 Погоруй В. О., директор Сінгурівського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату Житомирського району Житомирської області, 

звернувся з пропозицію доповнити порядок денний питанням «Про 

затвердження Договорів про надання освітніх послуг, укладених між відділом 

освіти Житомирської райдержадміністрації та Глибочицькою і Станишівською 

сільськими радами ОТГ».  

ВИРІШИЛИ: Включити запропоновані питання та врахувати зміни у черговості 

розгляду питань порядку денного засідання. 

Результати голосування: 

 «За» -  6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  

Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії в цілому з урахуванням змін та 

доповнень. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний комісії в цілому з 

урахуванням змін та доповнень: 

1.     Про надання погодження на поліпшення орендованого приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

 

2. Про звіт директора комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» Житомирської 

районної ради Гонгало А.В.  

Інформує: Гонгало Антоніна Владиславівна - директор 

комунального закладу «Початковий спеціалізований мистецький 

навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» Житомирської 

районної ради 

 



3. Про звіт директора комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Високопічська школа мистецтв» 

Житомирської районної ради Михніцького В.П. 

Інформує: Михніцький В’ячеслав Петрович- директор комунального 

закладу «Початковий спеціалізований мистецький навчальний 

заклад «Високопічська школа мистецтв» Житомирської районної 

ради 

 

4. Про звіт директора Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого 

комбінату Житомирського району Житомирської області Погоруя В.О. 

Інформує: Погоруй Володимир Олександрович - директор 

Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого комбінату 

Житомирського району Житомирської області 

 

5. Про затвердження Договорів про надання освітніх послуг, укладених між 

відділом освіти Житомирської райдержадміністрації та Глибочицькою і 

Станишівською сільськими радами ОТГ. 

Інформує: Погоруй Володимир Олександрович - директор 

Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого комбінату 

Житомирського району Житомирської області 

 

6. Про звіт начальника відділу економічного розвитку і торгівлі 

Житомирської райдержадміністрації Зіновчук І.М. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

7. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 

8. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -2020 роки. 

Інформує: Козарчук Микола Петрович – заступник голови 

райдержадміністрації 

 

9. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури та 

спорту на 2017 - 2021 роки. 

 Інформує: Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст сектору 

у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

 

10. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 



11. Щодо вимоги Рижкова П.Д. про відмову від Договору купівлі-

продажу та повернення коштів. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

 

12. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації  

 

13. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації  

 

14. Про затвердження передавального акту Комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

15. Про вилучення та  закріплення майна на праві оперативного управління. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

16.  Про вилучення майна з оперативного управління та балансу комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

 

17. Про закріплення майна на праві оперативного управління за 

Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

 

18.  Про закріплення нерухомого майна на праві оперативного управління за 

Комунальним підприємством «Центральна районна аптека №118» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 



 

19.  Про надання погодження Ковальській О.А. на поліпшення орендованого 

приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

 

      20. Про надання дозволу на списання майна (стоматологічного крісла). 

Інформує: Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер 

комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

 

      21. Про передачу індивідуально визначеного майна до комунальної 

власності Станишівської сільської ради ОТГ. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

 

22. Про безоплатну передачу хліва до комунальної власності Руднє-

Городищенської сільської ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

 

27. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради. 

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального 

підприємства «Архітектура» районної ради 

 

28. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Стретович Наталія Василівна – директор комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради 

 

 

29. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

30. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам  на 2017 - 2018 роки  

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавого апарату районної ради 

 



31. Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам'яті 

загиблих на 2016-2018 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

32.  Про внесення змін до структури та чисельності комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна 

школа» Житомирської районної ради. 

 

33. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово - 

комунального господарства та благоустрою населених пунктів 

Житомирського району на 2018 – 2020 роки. 

Інформує: Тишкевич Інна Петрівна – головний спеціаліст відділу 

житлово – комунального господарства та цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

 

34.  Про внесення змін до Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

35. Про надання згоди на безоплатне  прийняття індивідуально 

визначеного рухомого майна до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ Житомирського району 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст 

з питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

36.  Про звернення до Верховної Ради України, Міністерства  фінансів  

України щодо вирішення питання зарахування до Житомирського районного 

бюджету плати  за адміністративні послуги, надані Житомирським районним 

відділом УДМС України в Житомирській області.  

Інформує:  Палій Ігор Анатолійович- начальник Центру надання 

адміністративних послуг райдержадміністрації                                                                              

 

 

Результати голосування: 

«За» -  6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  

Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf


 
СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                    Інформує:  Котвицький С.В. – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: надати 

кожному доповідачу до 10 хв., для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Через 

дві години роботи комісії зробити перерву. Інші перерви проводити за 

пропозиціями головуючого та депутатів. 

Результати голосування: 

«За» -  6 (Котвицький С.В., Голік Т.І.,   Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,  

Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

На засідання комісії прибув депутат Дєньга В.А. У роботі комісії беруть 

участь 7  депутатів. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про надання погодження на поліпшення орендованого 

приміщення. 

Інформує: Федоренко Володимир Валерійович – підполковник, 

представник  військового інституту ім.С.П. Корольова  

Зазначив, що Житомирський військовий інститут ім. С.П.Корольова 

просить надати погодження на поліпшення орендованого ним нерухомого 

майна, а саме: приміщення, яке знаходиться за адресою: Житомирський район, 

смт Гуйва, вул. Армійська, 25, площею 1703 кв.м., перебуває у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району та на 

балансі відділу освіти Житомирської райдержадміністрації. Вартість 

поліпшення цього орендованого майна складає 650 тис. грн., та планують 

здійснити за власний рахунок (кошти військового інституту). 

2. ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення  «Про надання погодження на 

поліпшення орендованого приміщення» та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» 

Житомирської районної ради Гонгало А.В.  

Інформує: Гонгало Антоніна Владиславівна - директор 

комунального закладу «Початковий спеціалізований мистецький 



навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» Житомирської 

районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, чи є якісь 

нагальні проблеми в закладі, які необхідно вирішити. 

 Гонгало А.В., директор комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» 

Житомирської районної ради, повідомила, що необхіно замінити газовий 

лічильник, дозвіл надано  та технічна документацію вриготовлена, а  на заміну 

коштів немає. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, які досягнення учнів 

школи. 

 Гонгало А.В., директор комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» 

Житомирської районної ради, повідомила, що їхня школа найменша в районі, 

проте  учні неодноразово брали гранпрі обласних конкурсів за гру на баяні та 

акордионі.Також повізомила, що для закладу необхідний саксафон, вартість 

якого складає приблизно 25 тис. грн. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав який об’єм газу 

використовується установою протягом місяця. 

  Гонгало А.В., директор комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» 

Житомирської районної ради, відповіла, що на опалення приміщення в 150 м.кв. 

витрачається приблизно 560 м.куб. 

Погоруй В. О., директор Сінгурівського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату Житомирського району Житомирської області, 

зазначив, що у його установи та сама проблема і термін встановлення 

лічильників продовжено до травня 2019 року, і коштів також немає на ці цілі. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністарції, зазначив, що це питання буде 

вирішено. 

ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проект рішення «Про звіт 

директора комунального закладу «Початковий спеціалізований мистецький 

навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» Житомирської районної ради 

Гонгало А.В.» та рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунального закладу «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Високопічська школа 

мистецтв» Житомирської районної ради Михніцького В.П. 

Інформує: Михніцький В’ячеслав Петрович- директор комунального 

закладу «Початковий спеціалізований мистецький навчальний 

заклад «Високопічська школа мистецтв» Житомирської районної 

ради 



 
ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодит проекти рішення «Про звіт 

директора комунального закладу «Початковий спеціалізований мистецький 

навчальний заклад «Високопічська школа мистецтв» Житомирської районної 

ради Михніцького В.П.» та рекомендувати районній раді прийняти дане 

рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

  

5. СЛУХАЛИ: Про звіт директора Сінгурівського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату Житомирського району Житомирської області           

Погоруя В.О. 

Інформує: Погоруй Володимир Олександрович - директор 

Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого комбінату 

Житомирського району Житомирської області 
ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодит проекти рішення «Про звіт 

директора Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого комбінату 

Житомирського району Житомирської області Погоруя В.О.» та рекомендувати 

районній раді прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про затвердження Договорів про надання освітніх послуг, 

укладених між відділом освіти Житомирської райдержадміністрації та 

Глибочицькою і Станишівською сільськими радами ОТГ. 

Інформує: Погоруй Володимир Олександрович - директор 

Сінгурівського міжшкільного навчально-виробничого комбінату 

Житомирського району Житомирської області 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, чи є такі 

договори з іншими сільськими радами. 

 Погоруй В.О., директора Сінгурівського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату Житомирського району Житомирської області, 

відповів, що такі довогри складаються тільки з ОТГ, адже вони мають окремі 

бюджети, а діти з цих громад продовжують навчатись у МНВК. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав чи випускає установа 

трактористів. 

 Погоруй В.О., директор Сінгурівського міжшкільного навчально-

виробничого комбінату Житомирського району Житомирської області, 



відповів, що групи трактористів закриті вже давно, аже немає бажаючих, і 

відповідно закрили вже на цю категорію ліцензію. 

ВИРІШИЛИ: 1) Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, 

пленарне засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний 

проект рішення та рекомендувати районній раді затвердити його; 

2) Рекомендувати директору Сінгурівського МНВК Погорую В.О. вжити 

заходів щодо відновлення навчання у комбінаті трактористів. 

 «За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про звіт начальника відділу економічного розвитку і торгівлі 

Житомирської райдержадміністрації Зіновчук І.М. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації – текст інформації 

додається до протоколу. 
ВИРІШИЛИ: Звіт узяти до відома, погодити проект рішення «Про звіт 

начальника відділу економічного розвитку і торгівлі Житомирської 

райдержадміністрації Зіновчук І.М.» та рекомендувати районній раді прийняти 

дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, чим 

зумовлено розробку детального плану по Іванівській сільській раді. 

Козарчук М. П., заступник голови райдержадміністрації, відповів, що 

коли Облавтодор проводив ремонт дороги біля с.Іванівка, то було упущено 

встановлення зупинок, позначень  примикань з перехідно-швидкісними 

смугами, відігнаних лівоповоротних заїздів. Тому, щоб врегулювати дане 

питаня, необхідно внести зміни до детального плану території сільської ради, 

оскільки частина дороги лежить в межах села, а інша за її межами. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, що за кошти 

заплановані за п.2 доповнень до внесення змін в обсязі 100,0 тис. грн, які теж 

планується витратити на розроблення детальних планів територій земельних 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf
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http://ztrada.gov.ua/images/7-19/10_%D0%B7%D0%B2%D1%96%D1%82_%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D1%96%D1%89%D1%83%D0%BA_%D0%92.%D0%9B.pdf


ділянок за межами населених пунктів та в межах населених пунктів, оскільки 

Іванівка сюди не входить, а винесена окремим пунктом. 

Козарчук М. П., заступник голови райдержадміністрації, відповів, що 

райдержадміністарція має бути замовником розробки детальних планів 

території, і ці кошти заплановано витратити на 3-4 сільські ради (Поки точно 

відомо, що це будуть Садки та Новогуйвинська селищна рада). 
ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення з урахуванням доповнень та        

рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018 -

2020 роки. 

Інформує: Козарчук Микола Петрович – заступник голови 

райдержадміністрації 

Повідомив, що даним проектом рішення пропонується доповнити 

напрями використання коштів, за програмою на  придбання фото-, теле, - радіо 

та відеотехніки для оргвідділу райдержадміністрації, оплата послуг за 

формування та подальше обслуговування посиленого сертифіката відкритого 

ключа електронно-цифрового підпису для юридичної особи для відділу 

реєстрації,  на оплату оренди за користування захищеним цифровим каналом                    

ДП «УСС» для ЦНАПу та  на поточний ремонт приміщення архівного сектору. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної 

культури та спорту на 2017 - 2021 роки. 

 Інформує: Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст сектору 

у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

Зазначила, що дані зміни проводяться у зв’язку із необхідністю 

приведення у відповідність зазначеного обсягу фінансування фізкультурно-

спортивної діяльності району у районній Програмі розвитку фізичної культури 

та спорту на 2017 - 2021 роки, оскільки виділяються субвенції сільськими 

радами, а також депутати спрямовують свої кошти на проведення спортивно- 

фізкультурних заходів. 



ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував 

доповнити проект рішення сумою 200,0 тис.грн., адже він теж спрямовуватиме 

свої кошти на ці заходи. 
ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення з урахуванням доповнень.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

Зазначила, що даний проект рішення розроблено у зв’язку з прийняттям 

Закону України «Про особливості державної політики із забезпечення 

державного суверенітету України на тимчасово окупованих територіях у 

Донецькій та Луганській областях», скасуванням бюджету участі (громадського 

бюджету) у Житомирському районі та утворенням комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

районної ради. 
ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та  рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення з урахуванням доповнень.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

12. СЛУХАЛИ: Щодо вимоги Рижкова П.Д. про відмову від Договору купівлі-

продажу та повернення коштів. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

Повідомив, що даним проектом рішення пропонується відмовити 

громадянину Рижкову Петру Дмитровичу у задоволенні вимоги щодо 

повернення йому коштів в сумі 300 000 грн, сплачених ним за нежитлову 

будівлю бувшої середньої школи у   с. Левків у зв’язку з невиконаням Рижковим 

Петром Дмитровичем умов договору купівлі-продажу від 23.06.2008 р., а також 

рекомендувати громадянину Рижкову П.Д. сплатити залишки пені в сумі 

5149,99 грн, нарахованої у розмірі подвійної ставки НБУ за кожен день 

прострочення платежу. 



ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який зазначив, що це 

питання детально вже розглядалось на минулій комісії та сесії, тому все 

зрозуміло. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, додав, що він виїжджав на 

це місце, і там лише стіни від того приміщення, а також є інформація, що 

частина  землі, яка належала до цього об’єкту роздана учасникам АТО.                     

І швидше за все, Рижков П.Д., хотів не так купити приміщення як землю.  

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання та проект рішення та рекомендувати 

районній раді прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації – текст доповіді 

додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ:Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів 

райдержадміністрації, зазначила, що зі зверненням депутата Лихотворика А.П., 

є певні проблеми, оскільки видатки, на які він хоче спрямувати всої депутатські 

кошти не передбачені жодною з програм-це придбання пам’ятника голодомору. 

Сума складає 24 000 тис. грн, тому або необхідно внести зміни у якусь із 

програм, або детально визначити чи можна придбати пам’ятник за цю суму та і 

як бути з його установкою. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що до сесії це питання з 

депутатом буде вирішено. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

зачитала листи відділу культури і туризму РДА та відділу освіти РДА, щодо 

зміни призначення коштів у сумі 25 тис. грн та 200 тис. грн відповідно. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав на що саме змінюють 

призначення коштів. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

зазначила, що по відділу культури в результаті роботи сумісників, листів 

непрацездатності та декретних відпусток виникла економія по заробітній платі 

по школам естетичного виховання і кошти будуть спрямовані на придбання 

обладнання і предметів довгострокового користування, придбання  

канцтоварів, бухгалтерських книг, періодичних видань, оплату послуг на 

перевезення дитячих колективів на районні та обласні заходи, а по відділу 

освіти не проведено капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, 

ремонт покрівлі, заміна вікон та зовнішніх дверей) ЗОШ с.Черемошне і  

спрямувати  кошти в сумі 120,0 тис. грн на  повернення коштів Станишівській 

ОТГ за результатами державного фінансового аудиту щодо невикористаної 

«Іншої субвенції на утримання загальноосвітніх шкіл Станишівської сільської 

ради» та 80,0 тис. грн на виготовлення детального плану території 



Миролюбівської ЗОШ І-ІІ ст. та оформлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки школи.  
Козарчук М.П., заступник голови райдержадміністрації, зазначив, що 

планувалось провести капітальний ремонт будівлі ЗОШ с.Черемошне, але 

оскільки є акт ревізії, то необхідно усунути припис по ньому і спрямувати 

частину цих коштів на повернення коштів Станишівській ОТГ. А решта коштів 

спрямовуємо на виготовлення детального плану території Миролюбівської 

ЗОШ І-ІІ ст., оскільки в частину будівлі плануємо перевести садочок і, тому 

змінюється її цільове призначення і необхідно присвоїти кадастровий номер 

земельній ділянці. 

Микитюк С.М., голова РДА, також зазначив, що також планується 

розробити документацію на  будівництво котельні для садочка. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

також зазначила, що у зв’язку з утворення КНП «ЦПМСД» необхідно передати 

всі залишки коштів по КУ «ЦПМСД»- це сума близько 1,5 млн. грн, а 16 тис. 

грн на КУ «ЦРЛ». 

Кліменко В.М., депутат районної ради, зазначив, що він та депутат районної 

ради Попов В.Г. спрямовують  свої депутатські кошти  в сумі 103 тис. грн на 

капітальний ремонт вул.Авіаційної від буд.21а до буд. 113а смт.Озерне 

Житомирського району, а решту коштів на придбання комп’ютерного 

томографу для  КУ «ЦРЛ», а також на перевезення дітей Коднянської сільської 

ради для участі у фестивалі в м. Яремча та для придбання наочності для 

кабінету іноземної мови Вересівської ЗОШ І-ІІІст. 

Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що частину коштів  фракції ВО 

Свобода буде віддано на підтримку спортивної діяльності в с.В.Піч, решту 

коштів на котел для Сінгурівського ДНЗ. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що за своєю 

депутатською квотою виділяє кошти на оплату послуг оренди сцени для 

проведення театралізованого свята «Гайдамацька Покрова» та 2 900 грн на 

придбання збірки сатиричних мініатюр В.І.Василика «200 іронічних поглядів 

на росіян – «братів» наших заклятих» у відповідності до Програми національно-

патріотичне виховання дітей та молоді у Житомирському районі на 2016-2020 

роки. 

Крутій С.Г., голова районної ради, зачитав листи КУ «ЦРЛ» про виділення 

коштів на придбання медобладнання та звернення Миролюбівської сільської 

ради щодо оплати юридичних послуг. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, який сказав, що з урахуванням 

рекомендацій спілки адвокатів щодо розміру оплати за адвокатські послуги, 

сума, які просить Миролюбівська сільська рада (300,0 тис. грн) є занадто 

великою і за таку суму адвокат має два роки працювати лише над цією справою. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік» з у рахуванням доповнень  та рекомендувати районній 

раді внести запропоновані зміни до районного бюджету на 2018 рік. 

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 



Рішення прийнято одноголосно. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови 

райдержадміністрації.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

Зазначив, що у зв’язку з реорганізацією (перетворенням) Комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради необхідно затвердити передавальний акт 

балансових рахунків, матеріальних цінностей та активів. 
ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про вилучення та  закріплення майна на праві оперативного 

управління. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

Повідомив, що у зв’язку зі створенням Комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради 

шляхом перетворення із Комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради пропонується вилучити із оперативного 

управління Комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради нерухоме майно, транспортні засоби та закріпити 

його на праві оперативного управління за  Комунальним некомерційним 

підприємством «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 



ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

17.  СЛУХАЛИ: Про вилучення майна з оперативного управління та балансу 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

Зазначив, що даним проектом рішення передбачено вилучити з 

оперативного управління та балансу комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради нерухоме майно, 

транспортні засоби та інше індивідуально визначене майно, що належить до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ району, у зв’язку з 

реорганізацією комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Житомирської районної ради шляхом перетворення у Комунальне 

некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради. 
ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про закріплення майна на праві оперативного управління за 

Комунальним некомерційним підприємством «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

Повідомив,що у зв’язку з перетворенням комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Житомирської районної ради, Комунальне некомерційне 

підприємство «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради є правонаступником комунальної установи «Центр первинної 



медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. З метою належного 

забезпечення господарських відносин та юридичного врегулювання права 

користування майном у якості правонаступника пропонується закріпити на 

праві оперативного управління за Комунальним некомерційним підприємством 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

нерухоме майно, транспортні засоби та інше індивідуально визначене майно, 

що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ району 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

19.  СЛУХАЛИ: Про закріплення нерухомого майна на праві оперативного 

управління за Комунальним підприємством «Центральна районна аптека 

№118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

Зазначив, що з метою належного забезпечення господарських відносин, 

ефективного використання майна, пропонується закріпити на праві 

оперативного управління за комунальним підприємством «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської районної ради  нерухоме майно, що перебуває у 

них на балансі та належить до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ району. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, де раніше було це 

майно. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату 

Житомирської районної ради, відповіла, що раніше це майно було на балансі 

цього комунального підприємства, а оскільки це комунальне підприємство, то 

майно має бути або на праві оперативного управління, або на праві 

господарського відання. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 



20.  СЛУХАЛИ: Про надання погодження Ковальській О.А. на поліпшення 

орендованого приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

Повідомив, що заявою орендаря пропонується виключити дане питання 

з порядку денного комісії та сесії районної ради (орендар відкликав свою заяву). 

ВИРІШИЛИ: Виключити дане питання з порядку денного комісії.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

21.  СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на списання майна (стоматологічного 

крісла). 

Інформує: Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер 

комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

Повідомила, що пропонується списати  стоматологічне крісло, 2000 року 

випуску, введеного в експлуатацію – 2004 р., інвентарний №101400687, 

заводський №169159, первинна балансова вартість 11 423 грн, нарахований 

знос 11 423 грн, яке знаходиться на балансі комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради та 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району. Ремонт даного крісла коштує дорожче ніж купівля 

нового, а отже не є рентабельним. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи є 

відповідні документи на списання. 

Загладько Л.Д., головний бухгалтер комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» районної ради, відповіла, що всі 

підтверджуючі документи наявні. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

22.  СЛУХАЛИ: Про передачу індивідуально визначеного майна до 

комунальної власності Станишівської сільської ради ОТГ. 



Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

 Зазначив, що даним проектом рішення пропонується передати зі спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, 

оперативного управління та  балансу Комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги»  Житомирської 

районної ради до комунальної власності Станишівської сільської ради ОТГ 

гінекологічне крісло. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу хліва до комунальної власності 

Руднє-Городищенської сільської ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

  Зазначив, що даним проектом рішення пропонується безоплатно передати 

хлів у комунальну власність Руднє-Городищенської сільської ради у зв’язку 

можливістю його подальшого використання для потреб сільської ради. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

24. СЛУХАЛИ: Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради. 

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального 

підприємства «Архітектура» районної ради- фінансовий план 

додається 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

25. СЛУХАЛИ: Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Стретович Наталія Василівна – директор комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» районної ради 

– фінансовий план додається. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи є а ліцензія 

на торгівлю наркотичними засобами. 

 Стретович Н.В., директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» районної ради, відповіла, що ні. 

 Котвицький С.В., голова постійної комісії, попросив назвати основні 

суми витрат підприємства. 

 Стретович Н.В., директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» районної ради, відповіла на запитання. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

Зазначила, що на затвердження виносяться розпорядження голови 

районної ради  від 14 серпня 2018 р. №54-ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»;  від 23 серпня 2018 р. № 60- ОД «Про виплату адресних 

матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень»; від 07 вересня 2018 року №64-ОД «Про внесення змін до складу 

робочої групи з питань використання майна районної ради»; від 17 вересня 2018 

р. № 68- ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів 

на виконання депутатських повноважень». А також озвучила ще два 

розпорядження голови районної ради, якими пропонується доповнити проект 

рішення. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення з урахуванням доповнень та 

рекомендувати районній раді прийняти дане рішення.  

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



 

27. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам  на 2017 - 2018 роки.  

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавого апарату районної ради 

 Повідомила, що даний проект рішення розроблено відповідно до 

клопотання військової частини Збройних Сил України А3358, місцем 

дислокації якої є Житомирський район, про виділення коштів загальною сумою 

117 тис. грн на встановлення пластикових вікон з метою утеплення їдальні, де 

приймають їжу  військовослужбовці строкової  військової служби (в сумі 33 

тис. грн) та  казарми, в якій проживають військовослужбовці строкової 

військової служби та військовослужбовці військової служби за контрактом ( в 

сумі 84 тис. грн).  

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект 

рішення та рекомендувати районній раді затвердити його. 

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

28. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної 

Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування 

пам'яті загиблих на 2016-2018 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління 

праці та соціального захисту населення райдержадміністрації 

Зазначила, що відповідно до  п. 23.1 Заходів щодо реалізації Районної 

Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування 

пам’яті загиблих на 2016-2018 роки (зі змінами) орієнтовні обсяги фінансування 

складали 80 тис. грн., які на даний час використано повністю. Разом з тим, 

необхідно здійснювати  фінансування медичної реабілітації та лікування 

учасників антитерористичної операції та членів сімей загиблих в АТО  у 

поточному році . Тому, даним проектом  збільшуються обсяги фінансування на 

проведення лікування та медичну реабілітацію військовослужбовців, які 

приймали участь  в АТО та членів сімей загиблих, а  також термін виконання 

змінюється з «2017» на «2017 – 2018». А також доповнити програму у всіх 

позиція після слів  «учасників АТО» текстом «та/або учасників здійснення 

заходів із забезпечення національної безпеки і оборони, відсічі і стримування 

збройної агресії Російської Федерації у Донецькій та Луганській областях, на 

час здійснення зазначених заходів, військовослужбовців і поранених учасників 

АТО та/або учасників здійснення заходів із забезпечення національної безпеки 

і оборони, відсічі і стримування збройної агресії Російської Федерації у 

http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/7-20/43%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%BC%D1%96%D0%BD%D0%B8_%D0%B4%D0%BE_%D1%80%D0%B0%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_43%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8_%D1%81%D0%BE%D1%86%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D0%BF%D1%96%D0%B4%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8_%D1%81%D1%96%D0%BC%D0%B5%D0%B9_%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D1%85_%D1%82%D0%B0_%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%96%D0%B2_%D0%90%D0%A2%D0%9E_50_%D0%BD%D0%B0_50.doc.pdf


Донецькій та Луганській областях, на час здійснення зазначених заходів, та 

вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки»   
ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект 

рішення та рекомендувати районній раді затвердити його. 

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

29.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до структури та чисельності комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної 

установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна 

школа» Житомирської районної ради. 

Проінформував, що даним проектом рішення пропонується внести зміни 

до структури та чисельності комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської  районної ради, 

доповнивши її чисельність 3-ма штатними одиницями:  тренер-викладач 

(відділення інваспорту) – 1 штатна одиниця; хореограф (для відділень 

спортивної акробатики і спортивної аеробіки) – 1 штатна одиниця; та 

акомпаніатор (для відділень спортивної акробатики і спортивної аеробіки) – 1 

штатна одиниця. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що зміни 

проводяться відповідно до нормативно-правових актів для того, щоб охопити 

спортом  дітей з інвалідністю .Додатково кошти виділяти на це не потрібно. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав яка кількість дітей з 

фізичними вадами  відвідує на даний момент заклад. 

Ступін В.А., директор комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради, 

відповів, що 52 дитини. 

Котвицький С.В., голова постійної комісії, зазначив, що на даний час 

міняємо структуру та чисельність штатних одиниць, а коли буде створена 

група? 

Ступін В.А., директор комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради, 

відповів, що така група у складі 20 дітей вже діє, але діє на громадських засадах. 

Батьки хочуть, щоб діти займались плаванням, і бронетанковий завод готовий 

давати в оренду басейн за 5000 грн. 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект 

рішення та рекомендувати районній раді затвердити його. 

 «За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 



«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

30.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми утримання 

житлово - комунального господарства та благоустрою населених пунктів 

Житомирського району на 2018 – 2020 роки. 

Інформує: Тишкевич Інна Петрівна – головний спеціаліст відділу 

житлово – комунального господарства та цивільного захисту 

населення райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав як вирішити 

питання сміттєзвалища в с.Глибочок. 

 Козарчук М.П., заступник голови райдержадміністрації, повідомив, що 

триває процес по виділеню земельної ділянки для організації сміттєпереробного 

заводу. А поки що сільська рада повинна укласти договір з відповідною 

організацією по  вивезенню сміття і це виключно повноваження сільської ради. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що проблема у тому, що 

сміттєзвалище знаходиться у лісі. 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект 

рішення та рекомендувати районній раді затвердити його. 

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

31. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми залучення інвестицій в 

економіку Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна - начальник відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

Зазначила, що даним проектом рішення пропонується доповнити 

програму такими заходами як оновлення офіційного сайту Житомирської 

райдержадміністрації, спрямувавши кошти з інших заходів програми на цей 

додатковий пункт. 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект 

рішення та рекомендувати районній раді затвердити його. 

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 



32. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на безоплатне  прийняття індивідуально 

визначеного рухомого майна до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ Житомирського району 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст 

з питань комунальної власності відділу з юридичних  питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого 

апарату районної ради 

 Повідомив, що даним проектом рішення пропонується надати згоду на  

безоплатне прийняття із комунальної власності Вересівської сільської ради 

індивідуально визначене рухоме майно: стілець, ноутбук,  крісло, стрем’янку 

алюмінієву, клей для плитки, затирку та цемент, закріпивши його на праві 

оперативного управління та балансі комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради для потреб Вересівської амбулаторії загальної практики 

сімейної медицини 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект 

рішення та рекомендувати районній раді затвердити його. 

«За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

33. СЛУХАЛИ:  Про звернення до Верховної Ради України, Міністерства  

фінансів  України щодо вирішення питання зарахування до Житомирського 

районного бюджету плати  за адміністративні послуги, надані Житомирським 

районним відділом УДМС України в Житомирській області.  

Інформує:  Палій Ігор Анатолійович- начальник Центру надання 

адміністративних послуг райдержадміністрації                                                                              

ВИРІШИЛИ: 1) Погодити проекти рішення і звернення та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

2) Винести дане питання на розгляд 20 сесії районної ради, пленарне засідання 

якої відбудеться 19.10.2018р. 

 «За» -  7  (Котвицький С.В., Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,    Кліменко В.М.,    

Михайлов А.М.,  Журавель Г.М., Шахова О.П.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради, яка проінформувала депутатів про необхідність поновлення 

електронних ключів для подачі е-декларацій на сайті НАЗК, оскільки термін 

придатності ключів, які виготовлено у 2016 році завершується. 



 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Голова комісії                                                                           С.В. Котвицький 

 

 

Секретар комісії                                                                        Т.І. Голік  

 


